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Nu är det dags att inrätta en äldrenämnd!

Covid 19 har tydliggjort bristerna inom äldreomsorgen och det är tyvärr med största sannolikhet 
inte den sista pandemin enligt forskningen. Det är ett stort arbete som väntar oss för att trygga 
våra äldres hälsa och säkerhet.

 Några av de delar inom omsorgen som måste ses över är personalbemanning, 
anställningsvillkor, kompetensutveckling, skyddsutrustning, medicinsk utrustning och medicinsk 
kompetens.

 Enligt tjänstemannarapport vet vi också att kommunen kommer att få ett stort ökande antal 80+ 
de närmaste åren. Här i Täby räknar man med under åren 2019-2028 kommer antalet 80 år och 
äldre att öka med drygt 2200 personer. Det beräknas att ca 200 är i behov av omfattande 
omsorgsbehov, vilket betyder tre särskilda boenden.

Andelen friska år bland äldre har ökat men trenden kan bli bruten pga ökning av 
stressrelaterade sjukdomar, alkoholmissbruk och psykisk ohälsa. Ca var femte person 80+ 
kommer att drabbas av demens i slutet av 2020-talet.

För att klara utmaningen inom äldreomsorgen anser vi inom Miljöpartiet de Gröna, att det nu är 
dags att inrätta en äldrenämnd, som kan fokusera och hantera alla de problemområden, som 
måste lösas inom äldreomsorgen.

Vi inom Miljöpartiet de Gröna yrkar på:

Att en äldrenämnd inrättas inom Täby kommun.
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